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Dhr. Tigges heet iedereen welkom. 
Het betreft de Lidl het parkeergelegenheid te verbeteren. 
Veilig Verkeer Nederland, Fietsersbond, Politie en Ambulancedienst hebben hier 
naar gekeken en hebben positief geadviseerd.  
Mevr. Boon; verslag werkgroep verkeer wordt door gestuurd aan de Dorpsraad. 
De uitrit van de Lidl is behandeld in de Commissie. 
Na aanleiding van de ingekomen brief zijn wij bij elkaar. 
Het wordt woensdag 17 februari as. in de Commissie behandeld. 
Mevrouw Boon geeft toelichting, uitbreiding parkeerplaats Lidl. 
Het idee is dat het verkeer zich verdeeld in de 2 inritten, voor de voetgangers de 
stoep wordt verbreed. 
De Dijkgraaf Grootweg tussen de Generaal de Wetlaan en de Gedeputeerde 
Laanweg wordt verboden voor fietsers. Er komen borden aan beide kanten zodat 
de fietsers niet meer op de rotonde kunnen komen. 
De vraag van dhr. Floor: komt het zebrapad weer terug?  
Mevr. Boon; van dit zebrapad wordt te weinig gebruik gemaakt, het is bekend dat 
op zebrapaden die weinig gebruikt worden veel ongelukken gebeuren. 
De wethouder zegt toe; dat na realisatie parkeerterrein opnieuw gekeken wordt 
naar de noodzaak van een zebrapad. 
 
De vraag van de Dorpsraad is; waarom moest de situatie gewijzigd worden? 
Mevr. Boon; in de voormalige gemeente Andijk is besloten bedrijven weg en 
woning voor in de plaats. 
Om de bouw van de woningen mogelijk te maken moest van de wet geluidshinder 
een 30 km zone ingesteld worden. 
Dhr. Floor vind dat er te hard gereden, bus situatie men gaat er harder voorbij 
mensen zijn geïrriteerd door de vele versmalingen en daardoor ongeduldig. 
Mevr. Boon; er zijn tellingen geweest met verkeersslangen en de snelheid is met 
9km/u gedaald. Het is inderdaad dat een kleine groep mensen die te hard rijdt. 
De snelheid wordt ingedamd door de versmalling /paaltjes aan de Dijkgraaf 
Grootweg. 
 
Dhr. Van Keulen wil een voorrangsregeling hebben bij de versmallingen op de  
Dijkgraaf Grootweg. Nu willen mensen nog even snel als eerste door de 
versmalling rijden. 
Dit nadeel bestaat ook bij een voorrangreling ook dan zijn er mensen die even snel 
voorrang nemen, grote voordeel van de huidige situatie is dat het de snelheid het 
meeste naar beneden haalt. 
 
 
 
 



Mevr. Boon; Dijkgraaf Grootweg is nog niet zo lang geleden opnieuw ingericht, 
mensen moet nog wennen aan de nieuwe situatie. Met bewoners is afgesproken 
dat de versmallingen met hen worden geëvalueerd. Bij evaluatie wordt de 
Dorpsraad ook uitgenodigd. 
Dhr. Van Keulen; doorgaande weg Connexxion verplaatsen 
Overlast draaiende motoren van de bussen en de bus belemmert het zicht als je er 
hier voorbij wilt. De bus wacht nu bij de Lidl. In december is de nieuwe 
dienstregelingen van Connexxion in gegaan, de wachttijden zijn korter geworden 
en op rustige tijden van de dag moet de bus nog wel eens wachten. 
 
Dhr. Tigges; Gemeente gaat Connexxion naar zijn ervaringen vragen. 
En beoordelen of dit een juiste plaats is voor de halte.  
Als gesprek geweest is met Connexxion terugkoppelen naar de Dorpsraad. 
 
Dhr. Van Keulen er rijdt vrachtverkeer door de Nassaulaan en veel sluipverkeer. 
Aan de buurt vragen noteer tijd, namen van de vrachtwagens, dan kunnen de 
bedrijven benaderd worden. 
 
Samenvatting en afspraken: 
De wethouder concludeert dat de Dorpsraad Andijk geen problemen heeft met de 
uitbreiding van de Lidl maar wel vraagtekens zet bij de verkeerssituatie op de 
Dijkgraaf Grootweg. 

 Na uitbreiding Lidl parkeerterrein wordt gekeken naar noodzaak zebrapad. 

 Het verslag werkgroep verkeer wordt naar de Dorpsraad gestuurd (zie 
bijlage 1). 

 Resultaat van overleg met Connexxion i.v.m. bushalte wordt naar de 
Dorpsraad gestuurd (zie verslag werkgroep verkeer, bijlage 1). 

 Literatuur over veiligheid zebrapaden wordt ook naar de Dorpsraad 
gestuurd (zie bijlage 2). 

Dhr. Van Keulen het was beter geweest als de Dorpsraad eerder geïnformeerd was 
over de plannen van de Lidl. Omdat de gronden nog niet waren aangekocht en de 
plannen nog geen serieuze vormen hadden aangenomen kon dit nog niet naar 
buiten worden gebracht. Uiteraard speelde dit in het achterhoofd wel mee bij het 
maken van de plannen van de Dijkgraaf Grootweg. 
 
Dhr. Van Keulen bied een advies van de Dorpsraad aan de wethouder betreft de 
versmallingen op de Kleingouw bij Sporting Andijk. 
 
Dhr. Floor; heeft nog een vraag over de trillingen van de brug, Jaap Kostelijk 
heeft het in onderzoek. De wethouder vraagt dit na. 
 




